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ELTE KCSSK KOLLÉGIUMI DIÁKBIZOTTSÁG 

DIÁKBIZOTTSÁGI ÜLÉS 
2024. 12. 03., 21:00 

ELTE KŐRÖSI CSOMA SÁNDOR KOLLÉGIUM 
1118 BUDAPEST, DAYKA GÁBOR U. 4. 

B008 (DIÁKBIZOTTSÁGI IRODA) 

JEGYZŐKÖNYV 
Ülésvezető: Nagy Marcell Endre 

Jegyzőkönyvvezető: Vigh Frodó Gergely 

Mandátummal vannak jelen: Nagy Marcell Endre (elnök), Herbert Réka 

(alelnök), Berekméri Barna, Bugár Ádám, Hejberger Réka, Hitter Benjámin, Kiss 

Nelli, Kovács Kristóf, Kovács Szabolcs, Kozma Bulcsú Benedek, Simonfi Ákos, 

Vigh Frodó Gergely 

 
23 mandátumból 12 mandátumot felvettek, így az ülés határozatképes. 

Nagy Marcell Endre ülésvezető 21:09-kor megnyitja az ülést. 

 

Napirendi tervezet: 

1. Elnöki beszámoló 

2. Referensek beszámolója 

3. Rektori pályázatok 

4. Mikulásozás 

5. Egyebek 

 
A napirendi tervezetet a Diákbizottság egyhangúlag elfogadja. 
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1. napirendi pont 

Elnöki beszámoló 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök köszönti Hejberger Réka újonnan 

megválasztott diákbizottsági tagot, aki az előző alkalomról való távolléte miatt 

először vesz részt diákbizottsági ülésen. Az Eötvös Loránd Tudományegyetem 

(ELTE) Kollégiumi Hallgatói Önkormányzatának (KolHÖK) elnökválasztó 

küldöttgyűléséről beszél, amit 2024. november 14-én tartottak az ELTE Kőrösi 

Csoma Sándor Kollégium (KCSSK) kistornatermében. Külön gratulál a KCSSK-

ból delegált titkári feladatokért felelős referensnek, a diákbizottsági ülésen 

egyaránt résztvevő Vigh Frodó Gergelynek, aki Nagy szerint meggyőző beszédet 

mondott. A KolHÖK új elnöke Dobrocsi Dóra lett, akit Nagy Marcell Endre 

diákbizottsági elnök a Diákbizottság (DB) ülésének idején, első benyomásai 

alapján pozitív szavakkal illetett. A KolHÖK a 2024/2025-ös tanév során 1,5 millió 

forintos keretből gazdálkodik, ennek felhasználási lehetőségeiről, korlátairól, 

kötöttségeiről még érdeklődik. A kollégiumi helyzetre rátérve Nagy Marcell 

Endre megállapítja, hogy a referensi körök beosztása megtörtént, megköszöni 

a DB-tagok megfelelő körökbe történő jelentkezését, továbbá azt is, hogy 

minden referensi kör tudott ülésezni. Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök 

Herbert Réka alelnökkel egyeztetve publikálta a DB 2024/2025-ös tanévre szánt 

naptárát, amely szerint több, rövidebb ülést tartanának az információk 

aktualitásának fenntartása, a projektek haladásának folyamatossága végett. 

 

Az elnök beszámolóját 

Elfogadja: 11 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 1 fő 
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2. napirendi pont 

Referensek beszámolója 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök megkéri Berekméri Barna 

kommunikációs referenst, számoljon be a legutóbbi diákbizottsági ülés óta 

történt fejleményekről. 

Berekméri Barna kommunikációs referens barátias közegben dolgozik, 

betegsége miatt azonban Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnököt kérte meg, 

hogy vezesse a referensi kör első ülését. A megbeszélés főként arról szólt, hogy 

a referensi kör minden tagja hozzáférést kapjon a DB által üzemeltetett 

közösségi média felületekhez. 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök átveszi a szót, Tóth Adrienn és Petrik 

Dana fognak felelni az Instagram fiókért, míg Majoros Alexandra a Facebook-os 

állandó jellegű információkat tartalmazó posztokért. Nagy Majorossal még nem 

egyeztetett a konkrétumokról, ennek tárgyalása a gyűlés ideje alatt 

folyamatban van. Nagy Marcell Endre mindemellett beszélt a kollégium 

önszerveződő köreinek (klubjainak) elnökeivel, akiknek programjait a KCSSK DB 

is terjesztené – amennyiben az adott program tükrözi az egyetem értékrendjét. 

Ez főként a DB Instagram felületének felélesztéséhez járulna hozzá. Hozzáteszi, 

a szobaellenőrzésről egységes posztot kívánna feltölteni (főként azok, a 

Facebook algoritmusának működése miatti eltűnése miatt), továbbá 

tájékoztató plakátokat helyezne el az emeletekre, tartalmazva a szobát ellenőrző 

nevelő nevét és az ellenőrzés idejét. Ezt laminált papírlap formájában tudná 

elképzelni, amiről a filctollal írt szöveg lemosható. Nagy Marcell Endre vállalja a 

feladatot a december 9-i hétig bezárólag, erről Szabó Viktorral, a KCSSK 

kollégiumi adminisztrátorával tárgyal. Simonfi Ákos pedig a fizikai 

formátumban kiadott lapokra feltünteti a fentebb ismertetett adatokat. 
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A kommunikációs referens beszámolóját 

Elfogadja: 12 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

A kommunikációs referens beszámolóját a KCSSK DB egyhangúlag elfogadja. 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök megkéri Kiss Nellit, az ülésről 

felmentést kérő Kiss Tamás sportreferens helyett számoljon be az előző ülés óta 

történt fejleményekről. 

Kiss Nelli a kondigép összeszereléséről és a Kispályás labdarúgó-bajnokság 

lehetséges lebonyolításáról tárgyalt a sportreferens referensi körével. A focikupa 

2025. márciusi kezdéssel az Európai Futballszövetségek Uniója (UEFA) és a 

Nemzetközi Labdarúgó Szövetség (FIFA) tornáihoz hasonlóan csoportkörös, 

majd kieséses szakaszokra épülne, a sorozat döntőjét pedig a Budaörsi Napok 

nevű fesztivál sportnapjára tennék. Kiss Nelli osztaná be a csoportköröket, 

Kovács Kristóf pedig az esemény gazdasági részéért felelne. 

Simonfi Ákos átveszi a szót, ő a szabályrendszer megírásáért fog felelni. 

Kozma Bulcsú beszámol arról, minden annak függvényében változik, hány 

jelentkező venne részt az eseményt. 

Nagy Marcell Endre december 11-re helyezi a következő diákbizottsági ülést, 

addig a sportreferens és annak képviselőjének következő feladatát kiosztja. A 

sportreferens körétől a következő ülésig írásos formában is el kell készíteniük a 

Kispályás labdarúgó-bajnokság tervezetét. 
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A sportreferensi beszámolót 

Elfogadja: 12 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

A sportreferensi beszámolót a KCSSK DB egyhangúlag elfogadja. 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök megkéri Kovács Szabolcsot, a 

nemzetközi hallgatókért felelős referensi kör tagját, az ülésről felmentést kérő 

Bányai Bence nemzetközi hallgatókért felelős referens helyett számoljon be az 

előző ülés óta történt fejleményekről. 

Kovács Szabolcs a hallgatóknak szánt kiírások korszerűsítéséről beszél, továbbá 

az új, a külföldi hallgatókkal történő közvetlen kapcsolatfelvételre alkalmas e-

mail elérhetőség fejlesztés alatt áll. A platformok népszerűsége miatt a referensi 

kör külföldi hallgatókkal Telegramon és WhatsAppon is felveszi a kapcsolatot, 

továbbá a Bolyai Club gólya infópakkja alapján angol nyelvű ismertetőt 

készítenék a külföldi hallgatók részére. 

Nagy Marcell Endre megkeresi Ágotai Tibort, a Kollégiumi Központ külföldi 

hallgatókért felelős munkatársát annak érdekében, hogy megkönnyítse a 

dolgát Kovács Szabolcs csapatának. A feladatot Kovács Szabolcsra bízza, aki a 

félév végére végez a projekttel. 

 

  



 

E ÖT VÖ S  L OR Á ND  TUD OM Á N YE G YE TE M  

K Ő RÖ SI  C SO MA  SÁ N DO R  K OL LÉ GIU M  

D I ÁK BIZO TT S ÁG  

1 1 1 8  BU DA P ES T ,  D A Y KA  G Á BO R  U T CA  4 .  

ELTE KCSSK DB | KDB@CSOMA.ELTE.HU | KDB.ELNOK@CSOMA.ELTE.HU  
 

Külföldi hallgatókért felelős referensi beszámolót 

Elfogadja: 12 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

A külföldi hallgatókért felelős referensi beszámolót 

a KCSSK DB egyhangúlag elfogadja. 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök megkéri Hitter Benjámint, az ülésről 

felmentést kérő Magyar Boglárka kulturális referens helyett számoljon be az 

előző ülés óta történt fejleményekről. 

Hitter Benjámin a kulturális referensi kör ülésén felvetette Puzsér Róbertet mint 

a Kultúr7 egyik lehetséges fellépőjét, továbbá azt is, hogy a kulturális 

referensnek van kapcsolata színházakkal. Puzsérral a kapcsolatfelvétel éppen 

folyamatban van. Ezenfelül hozzáteszi, egy YouTube-csatorna működtetői is 

szívesen részt vennének az eseményen. 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök erre a 3. napirendi pontban térne ki 

részletesebben.  
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A kulturális referensi beszámolót 

Elfogadja: 12 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 0 fő 

 

A kulturális referensi beszámolót a KCSSK DB egyhangúlag elfogadja. 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök megkérdi Vigh Frodó Gergely titkári 

ügyekért felelős referenst (titkár), elkészült-e a 2024. november 12-i alakuló ülés 

jegyzőkönyvével. 

Vigh Frodó Gergely titkár megerősítő választ ad, a jegyzőkönyvet azóta a 

KolHÖK titkárának tovább küldte iktatásra. 

 

A titkári beszámolót 

Elfogadja: 11 fő 

Elutasítja: 0 fő 

Tartózkodik: 1 fő 

 

A második napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 
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3. napirendi pont 

Rektori pályázatok 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök felveti, hogy december 8-ig lehet 

leadni a rektori pályázatot. Hallgatói csoport számára szervezett szakmai és 

kulturális programokra lenne szerinte a legtöbb értelme, főként a Kultúr7 miatt. 

Annak idején a Kultúr7-en egy teljes szervezőgárda dolgozott ezen (ennek 

működését a Budaörsi Napokhoz hasonlította), 3–4 sávban tartottak 

előadásokat, ráadásul az esemény három napig tartott. Állítása szerint a DB 

jelenlegi állapotában ezt a színvonalat nagy hirtelenséggel nem tudná 

megugrani, de egy lazább változatot könnyebben kivitelezne. A pályázat 

leadásához szükség van a fellépőktől árajánlatokra, a bizonyos fejösszegért 

eljövő fellépőt csak a rektori pályázatból tudná támogatni. Megkérdezi Hitter 

Benjámint, mi a helyzet ezzel kapcsolatban Puzsér Róberttel. 

Hitter Benjámin arra számít, hogy Puzsér Róbert nem kér pénzt a fellépésért, 

főként a gimnáziumi programjaira hivatkozik. Ennek ellenére mindenképp 

utánaérdeklődik néhány ismerősénél a témával kapcsolatban. Csütörtökön 

részt vesz az Inga Kultúrkávézóban tartott rendezvényén, ott megkeresi az 

illetékest – mivel elektronikus levél formájában nem, csak telefonon és 

személyesen érhető el. 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök beszélni fog Magyar Boglárka 

kulturális referenssel, hogy a színházakkal felvegye a kapcsolatot. Itt főként 

azokra az intézményekre gondolt, amelyek a KCSSK berkein belül a 2023/2024-

es tanév során már szerveztek programot. Kérdezi, a Kultúr7-en kívül milyen 

kulturális és szakmai programra lehetne leadni rektori pályázatot, de egyelőre 

választ nem kap. A Kultúr7-hez kapcsolódóan Herbert Réka alelnökkel ötletelt. 

Felmerült Puzsér mellett Bolgár Dániel egyetemi adjunktus, Zacher Gábor, 
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Bánki Beni neve, valamint egy Direkt36-os újságírók által vezetett workshop 

gondolata is eszébe jutott. 

Vigh Frodó Gergely felajánlja, hogy Reitli Ádámmal és Fuxreiter Erikkel 

(Nyugat.hu), esetleg Bozsó Ágnessel (Telex) tarthatna workshopot. Amennyiben 

az újságírás vonalán maradna, a KCSSK-ban élő újságírók helyett vagy mellett 

tarthatna Gulyás Balázs (Gulyáságyú Média) egy Szabadsajtó Klubhoz, az ülés 

időpontja alatt a Kontroll.hu portál YouTube-csatornáján sugárzott heti 

podcasthoz hasonló beszélgetést társaival. 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök megemlíti, hogy egykor több 

egyetemi tanár mellett volt olyan alkalom is, amikor Puskás Peti tartott 

beszélgetést a zeneiparról. 

Hejberger Réka Fancsali Kristófot említi, aki zeneipari videoklipeket rendez és 

forgat, mindemellett középfokú oktatási intézményekben tartott már erről a 

foglalkozásáról előadást.  

 

A harmadik napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

 

4. napirendi pont 

Mikulásozás 

 

Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök a mikulásozásról, annak működéséről 

mesél, miszerint 2-3 fő csapatokban menne körbe a DB a kollégium emeletein 

szaloncukrot osztogatni. Az édességek beszerzéséről jómaga gondoskodik. 

Nagy arra bátorítja a diákbizottsági tagokat, hozzanak saját Mikulás ruházatot, 

mivel a DB irodában található felszerelés állapota enyhén kifogásolható. Az 

esemény 2024. december 5-én, 19 órától kezdődik. 

Berekméri Barna a gyűlés másnapján, 2024. december 4-én posztol a DB 

közösségi média felületeire. 
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Nagy Marcell Endre diákbizottsági elnök emellett fontosnak tartja, hogy a 

mikulásozás megkezdésekor egy csoportkép is kikerüljön a DB Facebook, 

valamint Instagram oldalaira. 

 

A negyedik napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

 

5. napirendi pont 

Egyebek 

 

Vigh Frodó Gergely kérdezi, a KCSSK DB miért nem választott informatikai 

referenst a 2024/2025-ös tanévre. 

Nagy Marcell Endre szerint a tanév során nincs szükség informatikai referensre. 

Az informatikai referensek által eddig karbantartott levelezőrendszer 

működésképtelenné vált, továbbá a DB saját szobabeosztó rendszerét teljes 

mértékben felváltotta a kötelező érvényű Merkur nevű szoftver. 

 

Az ötödik napirendi ponthoz több hozzászólás nem érkezik. 

 

Nagy Marcell Endre ülésvezető az ülést 21:38-kor lezárja. 

 

Budapest, 2024.11.12. 
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A jegyzőkönyv részét képezi két melléklet.  

 


